THE RESIDENCE MALDIVES

by Cenizaro

Celebrate Love With Us

Celebrate love and togetherness this February with The Spa by Clarins. Treat yourself and your loved one to a romantic spa journey that indulges your senses and renews your spirit.

Start the romantic journey with a foot ritual then indulge in a Clarins Customized massage for the complete relaxation followed by customized Clarins facial for luminous skin. A glass of Champagne or a herbal tea to be served to complete the romantic journey.

100 minute treatment includes:

Foot Ritual | Clarins Full Body Massage |
Clarins Facial | Refreshment
USD 359++ (COUPLE)
USD 199++ (SINGLE)

Plus, enjoy a FREE 20-minute Aroma Bath to enhance your relaxation.

Terms & Conditions

Prices are subject to 10% SC & 16% government tax. Promotion valid from now until 28th FEB 2025. Not valid with any other promotions and/or discounts

For reservations or enquiries, please contact the Spa By Clarins at ext 503/798. Alternatively, you may contact the reception



THE RESIDENCE MALDIVES

by Cenizaro

Celebrate Love With Us

上一上一上一上一上一 这个二月,与娇韵诗水疗中心一起庆祝爱与团聚。犒赏自己和爱人的浪漫水疗之旅,让您的感官得到熏陶,精神焕然一新。 以足部礼仪开启浪漫之旅然后享受娇韵诗定制按摩,彻底放松身心,接着进行娇韵诗定制面部护理,让肌肤焕发光彩。一杯香槟或花草茶将为您的浪漫之旅画龙点睛。用。

100 分钟护理包括

足部礼仪 | 娇韵诗全身按摩 | 娇韵诗面部护理 | **茶点** 359++**美元(情**侣) 199++**美元**(单人) 此外,还可免费享受 20 **分**钟芳香浴·让您更加放松。

条款和条件

价格需另加 10% SC 税和 16% 政府税。 促销有效期自即日起至 2025 年 2 月 28 日。 不可与其他促销和/或折扣同时使用。

For reservations or enquiries, please contact the Spa By Clarins at ext 503/798. Alternatively, you may contact the reception

